
„Akasztják a hóhért” 

 

Tekintettel a hosszú évekre visszanyúló kiváló munkakapcsolatra a tegeződő formánál 

maradva, engedd meg, hogy szerepet cserélve, most én faggassalak, és a kezdetekről 

kérdezzelek. Mióta is foglalkozol újságírással?  

- 2005-ben kezdtem a médiában dolgozni, ekkor még gyakornokként az egyik szolnoki 

tévéstúdiónál – kezdte Erdős Csaba, a Szoljon.hu szerkesztője, az Új Néplap bűnügyi 

tudósítója. – A főiskolán sokat foglalkoztunk médiatudományokkal, nagyon érdekelt a 

televíziózás, az újságírás. Főiskolás éveim alatt már több publikációt megjelentettem 

különböző témákban, egy kisebb oktatási segédlet szerkesztését is elvállaltam. Később a 

gyakorlati időszak után csak bedolgoztam különböző médiumoknak, 2007-től pedig az Új 

Néplap kiadójánál helyezkedtem el. Itt kezdetben online szerkesztőként, később már bűnügyi 

tudósítóként és újságíróként is tevékenykedtem. 

- Emlékszel még mikor és milyen téma volt az első, melyben a rendőrséggel kapcsolatba 

kerültél?  

- Érdekes ezt a kérdést hallani  – mosolyodik el a frissen díjazott. - Ahogy felidézem az elmúlt 

éveket az első interjúmat veled készítettem, még 2005-ben. Egy gyermekrajzpályázat 

eredményhirdetéséről készítettünk egy riportot. Az első komoly rendőrségi tudósításom egy 

tragikus balesetről szólt, amely Szolnokon, a Mezőgép előtt történt. Máig nem tudom 

elfelejteni azt a látványt, amely ott fogadott bennünket. Egy személyautó ütközött össze egy 

kisáruszállítóval. A személygépkocsiban egy család utazott, a férfi vezetett, mellette a 

felesége. Mindketten azonnal meghaltak és az autó roncsaiba szorultak. A hátsó ülésen ott 

volt a kisgyermekük. Őt a tűzoltók emelték ki az autóból sértetlenül. Mészáros János 

kollégám készített egy képet, amely bejárta az országos sajtót. Ezen az összeroncsolódott autó 

látszott és a mögé helyezett gyermekülés, amivel kiemelték a picit a tűzoltók. Ez 

kitörölhetetlen emlék. 

- Bizonyára érzékeltél az azóta eltelt időszakban némi változást a rendőrségi kommunikáció 

területén. 

- Igen, az elmúlt évek során megváltozott a rendőrségi kommunikáció. Ennek számos, érthető 

indoka volt, de a kiadónk kapcsolata és a személyes tapasztalata is az, hogy a Jász-Nagykun-

Szolnok Megyei Rendőr-főkapitányság kommunikációs szerve rendkívül segítőkész, 

lehetőségeikhez mérten mindent megtesz annak érdekében, hogy segítse a hiteles, pontos 

tájékoztatást. 

-A Megyei Média Díjat 2009. évben hívta életre a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Rendőr-

főkapitányság. Milyen érzésekkel fogadtad az elismerést?  

- Az elmúlt alkalmak során sok nagy múltú, nagy tapasztalattal rendelkező kollégák 

részesülhetett ebben a megtisztelő elismerésben. Bíztam abban, hogy egyik évben majd én is 

átvehetem ezt a díjat. Nagyon megtisztelő, hogy ebben az évben sikerült is, hiszen ezt a díjat 

azok a média területén tevékenykedő kaphatják meg, akiket a megyében dolgozó rendőrök, 

rendőri vezetők ajánlanak az elvégzett munkájuk alapján. Jól esik, hogy nem csak a 

megyeszékhelyen, hanem megyeszerte is elismerik a munkámat. Én úgy vélem, ezzel nem 

csak az én, hanem a kiadó munkáját is értékelték. 

- Engedd meg, hogy magam és munkatársaim nevében gratuláljak az elismeréshez és a 

további eredményes együttműködés jegyében kívánjak munkádhoz sok sikert és jó 

egészséget! 



 

 


